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Abstract (en)
The electrical conductor rods (3) are embedded in the glass filling (2) inside the capsule (1). The rods have deformed regions (9) which are flattened
(9a) in a first direction and spread out (9b) in a second direction at 90 degrees to the first to ensure good keying with the glass. The capsule has
a roughened region (10) on its inside to ensure good keying with the glass. The ends of the rods project through holes in a bridge piece (5) in the
capsule, and contact a pyrotechnic charge (6) supported on the bridge piece. The capsule is held inside a housing (7).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen pyroelektrischen Anzünder mit einer Kapsel (1), in der ein Glaseinsatz (2) eingebracht ist und zumindest ein elektrisch
leitender Stift (3) den Glaseinsatz (2) durchragt und der zumindest eine Stift (3) auf der Wirkseite des Anzünders mit einem Zündbrückenträger
(5) verbunden ist und sich auf dem Zündbrükkenträger (5) eine pyrotechnische Anzündladung (6) befindet. Erfindungsgemäß wird vorgeschlagen,
dass in der Kapsel (1) oberhalb des Glaseinsatzes (2) ein Bauraum (4) zur Aufnahme des Zündbrückenträgers (5) und der pyrotechnischen
Anzündladung (6) angeordnet ist. <IMAGE>
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